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Waterstresstest; Waterafvoer na regenoverlast 

 

Voorzitter 

 

Tara Scally 

Tijd 19.30-21.00 uur 

Zaal Perskamer 

Soort Bijeenkomst: Bespreken schriftelijke vraag 

Geagendeerd door: Brechtje Paardekooper (GroenLinks) 

Doel van de bijeenkomst De raad hoort graag: de mening van betrokkenen 

Betrokken ambtenaren/ 

Presentatoren 

Tech. Briefing: Erwin Rebergen 

Presentatie: Marco Hoogvliet 

Erwin Rebergen, StadsWerken  

Frans van Diemen, 

Meepraters Hans de Ruiter (Leidsekade)  

Sylvia en Rogier Veldman (Vleuten) 

Theo Hoogveld (Vleuten) 

Portefeuillehouder(s)  Geldof 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Ine Arets 

Programma 19.30 – 19.35: Welkom door voorzitter  

19.35 – 19.55: Technische briefing, Erwin Rebergen 

19.55 – 20.10: Vragen raadsleden 

20.10 - 20.20: Meepraters aan het woord (elk 5 min.)  

20.20 - 20.35: Vragen raadsleden 

20.35 - 20.45: Marco van Hoogvliet, Deltares   

20.45 – 21.00: Vragen raadsleden  

Vervolg De gemeenteraad debatteert in principe over dit onderwerp in 

het voorjaar wanneer het nieuwe Gemeentelijk Rioolplan 

2016-2019 worden aangeboden aan de Raad. 

 

Onderwerp en doel van de bijeenkomst 

De raad ontving antwoord op schriftelijke vragen over wateroverlast na hevige regen. Graag hoort de raad van 

de gemeente en inwoners of zij zwakke plekken kennen in de riolering. Ook komen twee deskundigen aan 

het woord. Bij deze bijeenkomst bent u welkom als meeprater en als belangstellende. 

 

Motivatie Brechtje Paardekooper (GroenLinks) 

Onlangs heeft de raad de (zeer uitgebreide) antwoorden mogen ontvangen op SV 101, over "een 

waterstresstest voor Utrecht", naar aanleiding van de heftige regenbuien deze zomer. 

Graag wil de fractie van GroenLinks deze vragen agenderen voor een RIA, en wel om twee redenen: 

* ten eerste heeft de fractie naar aanleiding van die schriftelijke vragen een aantal reacties gehad van 

burgers, die de fractie melden regelmatig last te hebben van wateroverlast na heftige regenbuien. Dat duidt 

er op dat er wellicht zwakke plekken zitten in het kolken- en rioleringsstelsel. De fractie zou een aantal 

bewoners maar ook ambtenaren aan het woord willen laten hierover. Hoe zien zij dit en hoe zouden we 

dergelijke zwakke plekken het beste kunnen ondervangen? 

* Op de tweede plaats zal -zoals ook in de antwoorden te lezen staat- in het voorjaar het nieuwe 

Gemeentelijk Rioolplan 2016-2019 worden aangeboden aan de Raad. Het leek de fractie goed om een of 
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twee deskundigen aan het woord te laten over het klimaatbestendig maken van het rioolstelsel. In hoeverre  

kan bijvoorbeeld een deel van de waterafvoer gebeuren via berging en afvoer middels waterdoorlatende 

verharding, groenstroken/wadi's et cetera? In de antwoorden op de vragen wordt hierop al gezinspeeld, 

Groenlinks vraagt zich af in hoeverre dit inderdaad een (duurzame) oplossing kan bieden. 

 

Dit leek de fractie ook een goede voorbereiding voor de behandeling van het nieuwe rioolplan (dat de fractie 

van GroenLinks t.z.t. zeker zal agenderen). 

 

Bijdragen meepraters 
 

Theo Hoogveld 

Eind 2011 hebben we een pand gekocht aan de Schoolstraat 10 in Vleuten om er onze tandartsenpraktijk te 

vestigen.  

De begane grond van ons bedrijfspand ligt iets onder het straatniveau. 

Nadat wij het pand van binnen geheel geschikt hebben gemaakt als tandartsenpraktijk kregen we te maken 

met wateroverlast en hebben we tot nu toe 5 keer water in onze praktijk gekregen. Voor het eerst op 5 

augustus 2012. 

De schade was te overzien tot 28 juli jl. Op 28 juli kregen we te maken met 15 cm water in onze praktijk en 

konden we alle apparatuur op de begane grond vervangen. (Schade ruim 200.000 euro) 

Dit staat nog los van de gevolgen voor de ondernemingszin van mij en mijn collega’s. Elke keer wordt ons 

mooie pand minder mooi… Frustratie en onzekerheid over de toekomst, angst voor elke bui zijn emoties die 

ons bezig houden. 

Ook voor patiënten is het niet prettig. Zij moeten worden afgebeld of worden geconfronteerd met schade en 

opknapwerkzaamheden. 

De gemeente is vanaf het begin van de waterschades meteen op de hoogte gesteld maar er is tot dusver geen 

oplossing. Er loopt nu een procedure. 

Momenteel is er een deskundige aangesteld om de exacte oorzaak van het binnen stromende water te 

achterhalen en om mogelijke oplossingen aan te dragen. 

Het lijkt erop dat de omgeving rondom ons bedrijf, de openbare ruimte, niet of niet meer voldoet aan de 

normen die ervoor zijn vastgesteld. Het een en ander hopen we binnenkort te kunnen bevestigen als de 

deskundige zijn rapport gemaakt heeft. 

Het knelpunt lijkt vooral in het riool te zijn. Dit riool staat bij heftige neerslag vol. Hierdoor kunnen de 

straatkolken om ons pand niet meer afwateren naar het riool waardoor de straat rondom de praktijk blank 

komt te staan. 

Het water komt dan zo hoog te staan dat het water via de voordeur en de ventilatiegaten in de muren ons 

pand binnenstroomt. 

We kunnen stellen dat de straat om ons pand ongeschikt is om water te bergen, er staat te vaak water op 

straat, meerdere malen per jaar. Door het bouwen en bestraten van de omgeving is vrijwel alles bestraat en is 

er geen mogelijkheid voor waterberging.  

Hoe kan de gemeente ervoor zorgen dat de openbare ruimte rondom ons pand voldoet aan de norm? 

De normen zijn volgens mij vastgesteld bij Stichting Rioned en openbare ruimte moet minimaal aan de norm 

Bui-8 kunnen voldoen. Wij krijgen al problemen bij een regenbui van de categorie Bui-7 (15mm in een uur). 

De praktijk ligt relatief laag in de wijk. Wanneer het riool rondom onze praktijk vrij kan afwateren naar het 

riool in de Schoolstraat is er geen probleem, maar dan nog is het wenselijk om ergens een mogelijkheid voor 

waterberging te realiseren. 
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Water 28 juli 2014 

 

 

 

 



Raadsinformatieavond 2 december 2014      

4 

 

Water 7 augustus 2014 (bui-7) 
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